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Beste Esther, 
 
Tijdens de behandeling van het raadsvoorstel voor onttrekking van de overweg aan de Rayerveldweg 
aan het openbaar verkeer, werd de vraag gesteld of er op locatie sprake is van een mogelijke 
archeologische vondslocatie. 
 
Wij hebben hierover contact gehad met Prorail. Er heeft inmiddels een archeologisch onderzoek 
plaatsgevonden. Zij verwachten geen onverwachte tegenslagen in deze. Tijdens de uitvoering van de 
werkzaamheden moet er wel archeologische begeleiding  plaatsvinden. Hiervoor heeft de gemeente 
een programma van eisen goedgekeurd.  
 
Tenslotte het navolgende. Tijdens de vergadering werd ook de vraag gesteld tot wanneer 
belanghebbenden een claim voor nadeelcompensatie kunnen indienen. Wij hebben toen 
geantwoord  totdat het besluit in de zin van de Algemene wet bestuursrecht onherroepelijk is (6 weken 
na publicatie van het raadsbesluit). Dit was niet correct. Uit de jurisprudentie is ons gebleken dat 
belanghebbenden  tot 5 jaar na besluitvorming van de raad nog een claim voor nadeelcompensatie 
kunnen indienen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Lex Nicoll 
 
 


